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Verksamhetsberättelse kalenderåret 2015 

 
Styrelsen för Örnsköldsviksortens Ryttarklubb avger härmed följande 
verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2015. 
 
Fakta om året som gått  
Medlemmar 

Antalet medlemmar vid årets slut är 530 st 
Medlemsavgifterna har under året varit. 
Junior  150:- 
Senior 200:- 
Familj 375:- 
 
Styrelsen under året 
Ordförande Bo Hallnäs  
Ledamöter Bitte Kyrk-Hedqvist 
 Carina Ödmark  
 Victoria Asplund  
 Johan Hellström 
 Roger Olofsson 
 Ulrica Sedin 
 Lisbeth Petersson 
 Hans Norling 
Ledamot T-sek. Pernilla Larsson 
Ledamot U-sek. Julia Westlund  
Adjungerad Camilla Granberg  
  
Valberedning Karin Bylund 
 Liselotte Westberg-Laudahn 
 Sofia Ender-Söderlind 
  
Revisorer Carina Norberg-Lundberg  
 Lena Nyberg  
 
 
Antal protokollförda möten 
Föreningsstyrelsen har hållit 12 protokollförda sammanträden under verksamhetsåret, 
protokoll finns att läsa på hemsidan.  
 
Handikappsektionen  
Har varit vilande under år 2015, men verksamheten har ändå varit i full gång. 

  



 
   

 

2(10) 

 

 
Tävlingssektionen 
 
Tävling: 
ÖOR har under året representerats i hoppning, dressyr, fälttävlan och körning på lokal, 
regional och nationell nivå. 
 
Klubbmästare 2015 
                           Dressyr            Hoppning 
Ridskoleponny:  Avgörs under 2016 
Ridskolehäst:     Avgörs under 2016 
Privatponny:       Avgörs under 2016    Josefin N. – Lunnalyckans Acrobat 
Privathäst            Ida Andersson –       Ida Lindberg - Ladaras 
       Rigoletto SW  
Körning: Ingen klubbmästare under 2015 
 
På grund av många skadade ridskolehästar kunde inte KM avgörs under 2015 så det 
kommer bli av i början av 2016. 
 
Lagserier 

Ponnyhoppning division 2 

I laget ingick  

 
Antal betalda licenser i ÖOR under 2015 

 7 lektion 

 17 endagslicens 

 14 junior 

 29 senior 
 
Tävlingar 
Lokal dressyrtävling 
Vi ville anordna en tävling för de som precis har börjat tävla och för våra 
ridskoleekipage, som även var de som arbetade med tävlingen. Totalt blev det 34st 
starter under dagen varav 15 av 21 var våra egna hemmaekipage. Kul att testa på 
något nytt men tyvärr en tävling som inte kommer att fortsätta anordnas. 
Pernilla Larsson 
Tävlingsledare 26 april 2015 
 
Lokal/Regional ponny- och hästdressyr 
En tävling som genomfördes för tredje året i rad och var väldigt lyckad! Nöjda ekipage, 
hästskötare, publik m.fl. utifrån klubben som ville återkomma nästa år. ÖOR hade 26st 
ekipage med (varav 2st ridskoleekipage) och totalt 5st placeringar. Till nästa år hoppas 
vi på större startfält och fler startande hemmaekipage i de större klasserna. 
Tävlingsledaren tackar alla som var med och gjorde denna tävling möjlig! 
Pernilla Larsson och Jenny Svensson 
Tävlingsledare 16-17 maj 2015 
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Regional/Nationell hästhoppning 
5-7/6 anordnades regional/nationell häst hoppning. Tävlingarna flöt på bra och vi fick 
väldigt positiv respons på anläggning, banor och säkerhet, men också vårt trevliga 
bemötande gentemot våra gäster. Antalet starter under helgen var 256 st. ÖOR fanns 
representerade med 16 ryttare. Ida Lindberg tog hem 4! klassegrar och ÖORs övriga 
ekipage tog hem ett flertal placeringar. En överlag mycket lyckad tävling men 
kommande år siktar vi på locka hit ännu fler ekipage och att vi ska genomföra fler 
starter. 
Annie Jacobsson & Camilla Granberg 
Tävlingsledare 5-7 juni 2015 
 
Lokal/regional hästdressyr 
En väl genomförd och uppskattad dressyrtävling som vände sig till hästekipage och 
innehöll Norrlandsmästerskapet 2015. Tävlingen genomfördes 15-16 augusti och hade 
67 anmälda ekipage. ÖOR hade 16 st hästekipage. Tävlingshelgen bjöd på bra ritter, 
trevlig publik samt god fika och mat i cafeterian. Nytt för i år var att vi anordna partävling 
i två av helgens klasser där man kunde gå ihop med ett ekipage från någon annan 
klubb och tävla tillsammans. Ett mycket uppskattat inslag som vi tar med oss till nästa 
år. Mer att ta med oss är att lavåsboxarna var riktigt bra att ha på plats men väldigt 
tungjobbade och dyra. Till 2016 måste vi komma på en bättre lösning. Tävlingsledarna 
Pernilla och Jenny tackar alla som var med och gjorde augustidressyren 2015 möjlig. 
Pernilla Larsson & Jenny Norberg 
Tävlingsledare 15-16 augusti 2015 
 
Lokal/Nationell körtävling 
Den 29-30 augusti gick Örnracet av stapeln igen. För andra året i rad hade vi vår 
fullständiga körtävling och även i år var det ett samarrangemang med Näske 
Ryttarsällskap. Vi hade 18 anmälda ekipage, 16 kom till start på grund av skadade 
hästar. Vi hade ekipage i alla tre klasser, LB, LA och Msv. Vi hade tyvärr bara en 
representant från ÖOR då det var skadade hästar och kuskar samt unghästar på tillväxt 
just då. Anna representerade klubben med mycket fina körningar i alla tre grenar i Msv 
klassen. 
Förutom ekipage från de vanliga klubbarna i Norrland och från Norge, så fick vi även in 
anmälningar från Stockholm, Sala, Bollnäs, Edsbyn och Älvkarleby vilket var jätteroligt. 
Det betydde att vi hade ett flertal ekipage som var helt nya på tävlingarna här uppe i 
Norrland. Det visar att vi har möjlighet att hämta tävlingsekipage från både norr och 
söder. 
Även denna tävling har vi fått mycket fin feedback från kuskarna som var med så vi 
känner oss väldigt nöjda med tävlingen. Det är mycket slit men det är kul! Ett stort tack 
till alla som har varit med och hjälpt till! 
Verona Byström, Anette Johansson & Caroline Gidlund 
Tävlingsledare 29-30 augusti 2015 

 
Regional juldressyr för ridhästar 
Efter förra årets positiva reaktioner så arrangerade ÖOR en regional tävling på 2:a 
advent. I år hade vi 3 klasser, LA:4, Msv C:1 & Msv B:4. Tävlingen gick även i år en 
ekonomisk bra för att vi hade sponsorer till alla priser som delades ut i klasserna & till 
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goodiebags som ryttarna fick när de anmälde sig i sekretariatet. Vilket fick en väldigt 
positiv reaktion på de tävlande. Alla funktionärer hade jul tema på klädseln & banan var 
julpyntad. 

Linda Olsson var tävlingsledare & Annica Lind & Annica Johnsson dömde. Under 
dagen genomfördes 16 starter av 11 ekipage. I år hade vi tyvärr inga externa ekipage 
men det berodde på att vädret & väglaget inte var till vår fördel. 

Camilla Granberg vann den första klassen LA:4 & var även placerad i MsvC:1 .Ida 
Andersson & Rigoletto SW tog hem segern & även titeln som Klubbmästare Seniorer 
2015. Msv B:4 vanns av Linda Olsson. Även i år sköttes cafeterian av Eva som 
serverade glögg, gröt & skinkmackor. 

Jag vill även poängtera att det var väldigt roligt att anordna denna tävling när alla 
funktionärer är så positiva & glada! Det var väldigt trevlig julstämning hela dagen. 
Linda Olsson 
Tävlingsledare 6/12 2015 

Klubbtävlingar 
Örnsköldsviksortens Ryttarklubb har under året anordnat sex klubbtävlingar, två i 
dressyr, fyra i hoppning, och tyvärr ingen i körning. På grund av skadade ridskolehästar 
har det blivit färre klubbtävlingar i år. Vi vill tacka våra tävlingsledare som ställt upp och 
gjort klubbtävlingarna möjliga. 
 
Träning: 
ÖOR har under 2015 haft både månads- och veckoträningar i dressyr och hoppning, för 
både lokala och externa tränare. Körningen har legat på is under 2015 gällande 
träningsbiten. 
 
Månadsträningar och veckoträningar, hoppning 
T-sek har en gång i månaden under 2015 anordnat träningar för b-tränare Pia Eriksson, 
Sundsvall. Träningarna har haft runt 15 deltagare från unghäst till 130nivå. Minst en 
grupp för ponnyryttare har ordnats varje träning. Träningarna har varit ett bra stöd för 
ÖORs tävlingsryttare i sin utveckling. 
Linda Nordlander 
Träningsansvarig 
 
Månadsträning hoppning 
Under vårterminen 2015 hölls träningar för Annie Jakobsson i hoppning för både Ponny 
och storhäst. Träningarna var mycket uppskattade som kompliment till klubbens tränare 
som under denna tid ej kunde hålla sina träningar av olika anledningar. Annie har själv 
tävlat till 1.30 storhäst. 
Annie Jacobsson 
Träningsansvarig 

Månadsträning hoppning 

Under året har vi regelbundet haft veckotröningar i hoppning för per Erik Eriksson på 
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onsdagskvällar. Vi har för det mesta varit två fulla grupper med ekipage på olika nivåer. 

Pelle bedriver sin verksamhet norr om Ö-vik och har själv utbildat och tävlat upptill 1,40 

m hoppning, och har jobbat som banbyggare sedan länge tillbaka. 

Sofie Byström 

Träningsansvarig 

 

Månads- och veckorträningar, dressyr 

Vi har under 2015 haft veckoträningar( blockträningar) i dressyr med Linda Olsson på 

tisdagarna. Vi har även haft extra träningar på några lördagar och söndagar med Linda 

ca 1ggr/månad. Alla träningar har varit fulltecknade och mycket uppskattade. 

 

Vi har även ordnat ett antal programridningar med Annica Jonsson och även dessa har 

varit mycket populära och uppskattade. 

Karin Tomner Broman 

Träningsansvarig 

Månadsträningar, dressyr 

Under hösten har vi haft månadsträning i dressyr för Annica Johnsson vid tre tillfällen. 

Ekipagen som deltagit har varit väldigt nöjda. Måndagsträningen för Annica fortsätter 

även 2016 då det finns stort intresse. 
Emma Lundh 
Träningsansvarig 
 
Ungdomssektionen 
 
Möten och sammankomster 
Vi har under 2015 haft 23st protokollförda möten. 
 

Årets händelser 
Halloween 

Med strax över 50st anmälda blev Halloween en lyckad kväll. Vi samarbetade inte med 
Hästar Före Alkohol detta år. Vi gick plus ekonomi mässigt under kvällen. Barnen 
uppskattade kvällen. 
 

Luciashow 

Årets Luciashow blev väldigt lyckad. Vi fick mycket beröm efteråt och kommentarer som 
bla att det var den bästa lucia showen hittills. Många duktiga hästar, ryttare, ungdomar, 
barn, personal, funktionärer, föräldrar m.fl. som gjorde ett kanonjobb. 
 

Övriga aktiviteter 
Haft mycket barnkalas vilket varit uppskattat av barnen och ett bra sätt för usek att få in 
lite pengar. Vi har även betalat för massage och utrustning till ridskolans hästar. För att 
dom ska må och få bättre förutsättningar.  
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Häst före alkohol 

HFA  har under våren haft en hel del aktiviteter såsom filmkvällar, tjejkväll, femkamp 

och övernattning på stallet. Mycket uppskattat med stor uppslutning varje gång. Paus 

under hösten på grund av studier för ledaren . 

Ridskolan 
Under året har vi haft 45 ridgrupper på lektion varje vecka, med ca 360/elever/vecka 
under höstterminen och många privatlektioner med privatekipage. Vi hade inte 
möjlighet att ha privatlektioner på ridskolehästarna under hösten, pga många skadade 
hästar. Under hela höstterminen har vi varit olycksdrabbade på hästfronten. Det har 
varit alltifrån hovbölder till frakturer. Detta har resulterat i enorma veterinärkostnader. 
Tack vara att vi fått möjlighet att låna in hästar, från snälla medlemmar har vi haft 
möjlighet att bedriva verksamheten utan avbrott. Tack till alla som ställt upp för ÖOR 
och hästarna på ridskolan. 
 
Praktiska gymnasiet har ridit hos oss under en tioveckorsperiod både höst och vår.  
 
För första gången har vi även fått ett samarbete med Svenska kyrkan och startat upp 
ridkonfirmation. Ridkonfirmationen startade under hösten och pågår även hela våren. 
Det är åtta elever i den gruppen. 
 
 Vi har även haft träningsgrupper i hoppning med privatryttare, både månads och 
veckovis. 
Handikappridning i grupp har vi vid fem tillfällen i veckan med 4-5 elever/grupp och 
totalt har vi haft ca 20 elever med funktionshinder, som rider enskilt. Alltså ca 45 elever 
per vecka med funktionshinder.  
 
Vi har haft sommarkurser i hoppning och dressyr, dagridläger, träningsläger, uthyrning 
på stall och kurser med vårt projekt Idrott – Hälsa & Kamratskap. Förutom detta har vi 
anordnat blåbärshoppning på sport och påskloven.  Under höstlovet hade vi en 
”Öppethus” dag, med gratis ponnyridning och körning.  
Pernilla Larsson hade Fys-träning för ryttare under våren, under hösten har hon gått en 
utbildning, så då fanns inte möjlighet att fortsätta med det projektet.   
 
Under teoriveckorna hade vi Ryktrally, märkestagning för märke 1 och 2, anatomi, 
rörelsemekanik och stretching, ridlärarshow samt anordnade en bussresa till Umeå 
Ryttarförenings Elittävling Wolkswagen Grand Prix. 

 
Våra hästar har varit på sommarlov, under fem veckor hos Björn och Inger Wågberg. 
De har där fått vila upp sig ordentligt, äta gräs och ha mysigt tillsammans. Det är 
dessutom inom promenadavstånd från ridskolan och snälla medlemmar hjälpte till vid 
flytt och hämtning av hästarna. 
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Vi har under året haft timanställda ridinstruktörer: 
 
Dessa är: Erica Lundquist, Sara Bylund, Anette Johansson, Cecilia Burland, Fanny-
Louise Skantz och Pernilla Larsson. Våra instruktörer är väldigt duktiga och omtyckta. 
Tack för att ni gör ett toppenjobb! 
Sara Bylund slutar efter höstterminen och vi önskar henne lycka till och tackar för åren 
hon jobbat hos oss.  
Våra stallvärdinnor är guld värda och vi är väldigt glada att ha dem till hjälp på kvällar 
och helger. Stallvärdinnorna hade i somras ett läger, där de red igång våra fina 
lektionshästar. 
 
Ridskoleavgifter 
Nybörjarlektion 45 min  135:- 
Junior 60 min 155:- 
Senior 60 min 165:- 
Grupp max 7st 215:-/225:- 
Drop- in 250:- 
Handikappridning Pia och A-C. 105:- 
Handikappridning enskild RS. 165:- 
Privatlektion 30 min (-75:- med egen häst)  400:- 
Privatlektion 45 min (- 75:- med egen häst) 325:- 
Praktiska  220:- 
 
Medlemsavgifter för 2016 
Junior  200:- 
Senior (från det år du fyller 18 år) 250:- 
Familj 425:- 
 
Hästar 
Ridskolan har vid årsskiftet 17 ponnyer och 18 hästar. Därav är det en häst från 
ackordshäststiftelsen och fyra  foderhästar.  
Under året har vi köpt två ponnyer. Unique och Alfons och tre stora hästar. Anouk, 
Pengö och Jessika. Jessika har vi skickat tillbaka, pga lösa benbitar och ännu inte fått 
någon ersättare. Vi har under året sålt Bomerang, Kiamba och Ohio.  
Beverly blev vi tvungna att ta bort pga sakada  i hagen.  Det har alltså blivit stor 
förändring i hästbeståndet även under 2015. 

Medlemsstallet 
Under hela 2015 har vi haft fullbelagt i medlemsstallet. Hästägarna har under året gjort 
en städdag. Vi tackar alla hästägare för att de bidrar till den goda miljö och stämning 
som råder i stallet och hoppas att den kan upprätthållas i framtiden, hjälps alla åt, så är 
det lättare. Vi har fått ett flertal nya hyresgäster under 2015, vi hoppas att de ska trivas 
bra och de som flyttat under året önskar vi lycka till. 
Vi har ett flertal hästägare som står på kö. 
Våra medlemshästägare ska ha en stor eloge för att de är så hjälpsamma, trevliga och 
tar hand om våra ridskolehästar på bästa sätt under helgerna. 
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Hyresavgifter under 2015 
Box i stora stallet med hö 2 970:-/månad  
Box i stora stallet med hösilage 2 670:-/månad 
 
Erhållna bidrag  
Vi har under året fått 157 000  kr i lokalt aktivitetsstöd. Av kommunen har vi fått 350 000 
kr i anläggningsstöd. 

Av idrottslyftet har vi fått 30 000:- i bidrag för våra projekt  Idrott-Hälsa & Kamratskap. 
Viktoriafonden har stöttat med 23 000:- . Vi är glada för all stöttning vi fått under året. 
SISU idrottsutbildarna har under året betalat instruktörskurser och personalutbildningar.  
 
Personal 
Camilla Granberg har jobbat 100 % som verksamhetschef.  
Helen Thorstensson, har jobbat som hästansvarig ridinstruktör på 100 %. Johanna 
Westberg på 100 % som ridinstruktör. Christer Olsson jobbar 100 % med administration 
och städning. 
Karin Viklund har till 25 % varit anställd som kanslist och tagit hand om fakturering och 
schemaläggning i cafeterian. 
Eva Sjölund har under året ansvarat för planering och inköp till cafeterian. Hon har även 
varit fritidsledare i stallet. Eva jobbar 75 %.  
I stallet har vi haft Bosse Westman som jobbat 100%, Ulrika Vestin,50 %,Susanne 
Olofsson, 62,5 % och Sandra Granberg 75 %.. 

 
Anläggningen 
Under året har vi gjort många förbättringar. Vi har kontinuerligt jobbat med och 
förbättrat underlagen på våra banor i ridhuset och utomhus. Arbetet med att bygga 
staket runt Stora planen och Björkbanan har påbörjats. Arbetet utförs av MIKALL 
Service och materialet sponsras av Höglandssågen. 
Vi har köpt en ny harv, för underlagsskötsel.  

 
Cafeterian 
Tack vare duktiga medlemmar som ställt upp och jobbat i cafeterian, har vi haft 
möjlighet att hålla den öppen på kvällar, helger och vid tävlingar. Vinsten från 
cafeteriaverksamheten kan för 2015 redovisas till ungefär 100 000 kr. Försäljning av 
Cesamhäften, kakor och salami har inbringat 218 000 kr.  Dessa pengar har bidragit till 
att vi bl.a. kunnat köpa in bra hästar och genomfört underhåll av vår fina anläggning. 
Våra medlemmar och föräldrar har gjort ett fantastiskt jobb! 

Hemsidan 
Under 2015 fick vi en ny hemsida, som är mer lättarbetad. Vi hoppas att alla 
medlemmar är nöjda med den och hur den uppdateras.  

Målsättning  
Målsättningen under året har varit att med en stabil ekonomi skapa förutsättningar till en 
utveckling av föreningen och dess verksamhet. Förutom detta har en av våra 
målsättningar varit att hela tiden arbeta i en inriktning som stärker medlemmarnas 



 
   

 

9(10) 

 

engagemang och medverkan i föreningens verksamhet. 
Vi ska ha en hög säkerhet på anläggningen, med väl synliga regler.  
Vi ska arbeta så att vi ökar utbildning och kvalitet hos våra instruktörer och elever. 
Vi ska ha en bra kvalitet på vårt häst- och ponnymaterial. 
 
Ekonomisk berättelse 
se resultat och balansräkning. 
Omsättningen ca                                  5,4 miljoner kr  
Resultat ca                                               -161 000 kr  
   
Sponsring 
En rad olika sponsorer har under året stöttat ÖOR med sammanlagt cirka 55 000kr och 
i gengäld fått skyltar i ridhuset, varit synliga på klubbens hemsida samt i 
tävlingsprogrammen. Vi har som vi nämnt tidigare ett samarbete med MIKALL service, 
som hjälper oss med olika byggnationer, utrustning till hästar mm.  
 
Budget för 2016 
I stora drag ser budgeten ut som: 
Intäkter:                                             5,5 miljoner kr 
Utgifter:                                               5,2 miljoner kr 
Resultat före avskrivning:                         320 000 kr 
Resultat efter avskrivningar:                       93 500 kr 
 
Styrelsens berättelse 
2015 har varit ett tungt år med många skador på våra hästar och därtill stora utgifter, 
men vi har ändå kunnat göra en hel del förbättringar på anläggningen och även fått ett 
bra hästmaterial inför kommande år. Vi har medlemmar som jobbar ideellt, en ambitiös 
och duktig personal som arbeta hårt. Detta gör att vi är väl rustade för att förbättra och 
utveckla hela verksamheten.  
Det är med stor tillförsikt vi vill ta oss an verksamhetsår 2016.  
 
Tack 
Styrelsen vill rikta ett stort tack till personal, medlemmar, sponsorer, bidragsgivare, 
politiker, ungdomssektionen, tävlingssektionen, alla som jobbat i cafeterian, 
privathästägare, alla ridande och alla övriga som lagt ner ett omfattande ideellt arbete. 
 
Det är tack vare Er som vi har den fina anläggningen. Vi ser alla fram emot ett 
framgångsrikt verksamhetsår 2016. 
 
 
 
Örnsköldsvik februari 2016 
 
 
 
Bo Hallnäs  
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Bitte Kyrk-Hedqvist    Victoria  Asplund 
 
 
 
 
Carina Ödmark   Ulrika Sedin 
 
 
 
 
Pernilla Larsson   Johan Hellström 
       
      
 
       
Lisbeth Petersson   Roger Olofsson 
   
 
 
 
Hans Norling     Julia Westlund  
 


